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Protokół Nr XXVV2ol3

z sesji Rady Gminy Mielków
z dnia 28 stycaia 2013 r

sesję ol]rcIzyl Pu e]vodniczący Rady cmnry Józef Zygadlo slorvańi .'oxvieim sesję
R!d' ofoin' MieLkó]i.. pzysital wszystkich zebBnych, na podŚawie |isly obeĆnÓści stwietdzi]
quorum. poinfomoY.I' zc $'prcsadza się do poŹądku obrad 4 pukt' do trzecb podejmowanych
w crudniu u.hwal śnieciowych ńusifoy lĘrowadfić fńiańy w ^'iązk! z uwagami Nadfonl
wojevody ońz podjąć uchs'alę ,,1v spBwie rv]imlgm. jakie poNinni spelnić plzcdŚiębiÓrĆy
ubieBający się o uzyskmic zcfwolenia w fak.sie ocnJony pżcd bezdonuynri ̂ vieręlami,
prcwadzenia schlonisk dla bezdomnych zwifrzą! a ukże gizebowisk i slalarni 7Nlok ^'ieŹęcych
i iĆh cżĘści na Frcnie Gniny Mie&óln.' Następnie plzedŚa}il poŹalek obnd po Zniauaclr:

l' Podjęcic mhwa]y w spra$ie pąyś@ienia do sPorząd4nia fmimy studiuó lwarunkosań i
kjeiukó*' zagospodaolvania Pcsnzenneao gnriny MieIkó*' w gElicaclr
adminishacyjnych smin):

2. Podjęcie uchwa]y w spra$'ie zniey mhwal' Nrxxlv/I20/20l2 Rady Gniny Miclkó$ 2
dnia 20 eiudnia 2012 L rv sprawie regulmnru ulrzymania czyśośui i porządku n! lerenie

3' Podjęcie ucns'aly !v spnwie zniany uĆhwaly Nr xxlv/l23l20|2 Rady ominv lvlielków z
dnia 20 cndnia 20i2 L w sprawje tenrinu. częsfodiwości jlrybu uGzczania oplat fa
gosprdarołanie odpadanri konumlnyni na lctcnic cminy Miclkółl

4' Podjęcie uch$aly w spa\ie znimy uchwaly Nr xxlv/l2'1l20l2 Rad! cńlny Miclkói'7
dnja 20 eluduia 20]2 r w sPrawie s7.zególoqego sposobu i śrviadczenia uslug w ukEsje
odbierania odpadó{' końuna|nyclr od lvlaścicieli nieruclromości i agospodaLoł'ania tych
odpadów t! aDian a Ńzczoną oplatęj w sz.7€gó|ności i|ość odpadórv komumlnych.
częśodiwość i sposób śłiadczenia uslug na lclcnic gminy Mie*ó*l

5' Podjęcie uchsaly lv sprawie wymagańjakie po\imi Śpelniać pżedsię|riorcy Ubiecający się
o uzyskanie zezwÓlenia * zaklesie ochrcny plred bezdonnyni zNicrzęlami, pro$adzeńia
schrcnisk d|abezdomnyclr zwierząl, a takfc gŹcboNisk i spa|miz\łlok zvieżęc'Ćh i ich
częśĆi ńa trenie cnriny Mie&ów

6' Po'ljęcie uchwaly *' sprawie za]viadomieuia Pani KaIażyny K.mpy'Padoł o nieza]alNicńiu
złoż-onych skarg \' Ienninie'

7 Podjęcie uch*'a|y !v sprawie plzekazania sksgi do wojcxódfkiego sądu
AdmińistraĆyjnego we wrcclawiu na uchtaIę liady Gminy Mictków Nr XxII/l05/20]2 z
29 paźd7ieńika20I2 r $ sprayie uchs'alenia regulminu udfiel.ńia Ponocy mate ahrej o
Ćhd'łleue socjllnym dla Ucaiów znicszkałych na €Fnie Gmin' Mie&óR'

8. lodjęcie uchMly w sprawie u(\ozenja ob\odó\'slosoNania m telenie gnriny Mielkół
9. Wnioski i ifieDelacje mduych

w złiąfku z rĘIo]vadz€niem zmim !v pożądku ob.!d' prcszę o puegloso]Yanie
closoNalo 15 Bdnych-oddano 15 glosów',za..
Przewodnicfący st\'iĆrdzil' że pouądek obmd zoslal pŹ)'ięty jcdnogIośnic'

Agfucszka wesolowsk! insp' d's, budołhictwa !Źedśawila pojekl uch\aly \' spnwie
plzystąrienia do spoża3zenia nia.y studiun uwaruŃo$ai i kicrulków zeospodarcłmia
plzestŹe[Eeo enin! Mietkó]Y w granicgch adninislracyjnych gniny orż uasadńienje do
uchRa|y, Poinfomorvałd !óMież. że kosft opracołeia hiany wyniesie 67 tys f,ł.] rcmin

Glosowalo ]5 Ednych - oddMo l5 glosóB '.za'.
Przewodniczący Świcidzil. fe uchwala zośa]a podjęta jednoc|ośnie'
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E|żbiela synówka.Rojek pi7-cdstaNi]a prorekt Uchłały l' spnwie nimy uclrrvaly NI
xxlv/l20/20l2 Rady cnjn' Mie(ów 2 dnia 20 grudnia 20]2 r w sprasie le8uhminu
ulżymania czys1ości i poŹądku na terenie gniny Mietkó\ $r'jaśliając jałie zmiany
\Proł2dz się do uch!łaly w ^'iąfku z zaleceniami wydzia]u Nadzoru i konhli
Dolnośląskiego Urzędu wojewódf kieco

GlosoNalo 15 Bdnyclr oddano ]] 8]osóW.'za..,2 g]osy,'\lslżymujące się''
lŹewodnicząc' sts'ieidzil' ze uchs2la zośala podjęla więksfością głosów

- E|ż.biela synówka'Rojek puedstawi]a plojekt uclrrvaly rł splałie ,ńi,ńy uchwa]! Nr
xxlv/l23/20l2 Rady cDiny Mictków z dnia 20 8rudnia 2012. w sprawie rcminu,
cfęstotlisości i lrybu uiszcfania oplat 2 gospodalosanic odpadani komunalnyni na
terenie Gminy MielkórŁ iniomując. że zmima polega na $ykrcś|eniu s4

Glosowalo l5 radnych-oddano l0 glosów.'zd',5 glosów ,'łslŹyńujących się''
PŹeNodnlcząĆ' Świerdzil' że uchwal! zośała podjęto Nięksfością glosół'

Elżbiela s)nórvka.Rojek pftdśawi]a prcjekt Uchrvaly w spnłie himy ucbva]y NI
xxlv/l24l20 12 Rady Gńiny Mie&ów z dnia 20 srudnia 2012 . \Y spnwie szcfeaółowelo
sposobu i śsiadcznia uslug w zakrcsie odbieBija odpadó*' komuna|ńych od *laścicieli
nieruchoności i agospod[orjania tych odpadórv w fmiar fa Uisfcfoną oplatę, {

ilość odpadół komunalnych' częstotliRość i sposób świadczenia uslug na lerenie Eniny
Mietków PoińtomoNala, Że zmiauy dolyczą $ ] ust' 2 oraz $ 2 ust' 2 oEz dopiseie w s 2

vójl Ę'jaśn] kilka slraw związańycb z odbiorń śnrieci feóMo lych segtgoŃanych i
niesegre goNmyĆh j ał i wiel ko gabaĄ1oł]'ch

GlososaIo 15 radnych oddano 15 glosów,,a..
Przes'odnicfąĆy slvierdzil, ż-e uclrłala rcstala podjęta jednos]ośnle,

- Eubieta synówka.Rojek pŹedŚawila prolekt uchwały s' spnwjc $}maeań jakie povimi
spełniaÓ przedsiębioicy ubiegBjący się o uzyskanie ze}olenia w fakesie oclmny pżed
bezdonjnyni z\'ieuętmi. prcyadfcnia s.hrrnhk dla bezdońny.h zwieŹąt, a nkże
guebowisk i spalłni z$']ok zwicŹę.ych i ich części na lerenie on1ińy Mje&óq
wyjŃnila. że uchsala fuósi o tym jlkie Gnrim ma q)maglDia wobec pŹedsiębiorców
wylapująĆych bezdoDne zwielzęla

Glosowalo 1 5 adnych oddmo l 5 closów '.a,'
Przevldniczący stwiedfil' że uch$ala fosfała lodjęta jednoelośnie'

Helem AnynowiĆz z ca Pżervodnicfąceso Rady 6min], - predslaNi]a projekt uchwały w
spńwie załiadonienia Pani Kalezyny Kmpy.Pado] o niezalalwieniu zlożonych skdg s tenninie.

Głosowa]o ]5 mdnych oddano L] glosów..za.'' 2 głosy ..wslJzynujące się..
Pżewodnic7ący sltriedzil. że uchwała zosla]a podjęta rviększością glosów
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- Helena AfiynoNicz . z'ca PŹewodniczącego Rady Gnnry pzedsuwjla prjekt Uchiva]y
w sprawie pżek@nia ska€i do wojewódzkiego sądu Adminhlracyjnego we i'roclawiu na
uchPalę Rady cminy Mietków NI xxllI05/2ol2 z 29 paźnziemika 2012 . w ĘIaqie
uclrwalenia regulminu udzielania ponocy matedalnej o chalakler4 socjaln)m dla ucmiów
amksfkalych na lereńie cńiny Mie&ów,
vyjaśnila, ż€ .wydzia] Nadzoru i Koutroli DUw nie zdążyl rczFatŹyć nasrej uch]va]y
Nr xxlll05/20l2 w slralvie uchłalenia Egulanrinu udzieleia pÓmÓĆy malerialnej o
chmłrft sÓcjalnyń dta uczniów zmieszkal'ch na terenie gmnry MieLkó{. w ciąeu
miesiąca i leIM ńusińy pże$ać lą uchwalę do wo.jewódzkiego sądu Adnnristrcyjneeo
takajeslprocedum.

closo9alo 15 ńdnych oddano 15 glosów.,za.'
Puewodnicfącyslwierdził, z €uchwa]azoslala podjęlajednogłośnle

Helena A$movicz - z'ca PŹewodniczącego Rady Gminy pżedsla\ila pojekl uchwaly
w spralvie ulwoŹenia rbwodów g]osowania na terenie gminy Mierków

olosoNalo 15 Ednych - oddano 15 g]osó$'',za.'
PŹewodnicfący stwierd'l, że uchłala fosblapodjęla jedńÓgłośnie'

. Ryszald Lącz radny - eód] się do wójta aby v],stąri] do Nadleśnicrya Mięknria o
dofinansolvanie budoq dfugi poniewdż Da drcdze gninnej Śklado9ane jesL dt$!o pęez

- Aldżej Pietruszka . mdny poinfomowa]' że stonralolog w ośrodku zdDwia świadczy
uslugi pełnoplarne do odwołania, gdyż NrZ nie podpisał z nią konlraktd' Konlrakt otŹyma|
sloDatolog ze szkoly' w celu rłyjŃni.nia tE s}'luac.ji nahży }!śososać pisno do NFZ'
J' zyead]o - Prt*odnicfąct Rżdy ' poinlb@owal, źe z jego ń2hmia wfn'kaj że Pm
Bałóz dal za \qsÓką sta]vkę i dlalego plrelarg został unieważniony ale splawa będzie

- Henryt Kaźmielczalr . Fdny ^tócił się do Wójta o rv}'jaśnielie dol]czące spzedaży
łyspy klo zobił ł!ccnę' jaka to Nańość i 2a ile zosta]a spŹedana
vójl sYj.śni], że spnwa dolyczy dwóch obĘbów obrębu Maniół i obĘbu
Prosftos'ice' Na mapaĆh z lat 1985 tych dziaIek 1!m nie na one po{sla]y rv tTniku
rekuxyqacji i są ujavnione na Dapach z 1999 r' w obrębie Maniów działka miała drogę
dojudox'ą a w obĘbie Prcszkowice nie. al. doslęp byl popŹcz obĘb i\'Ianiów' w 1995 l'
vllmar łystą]rił o zakup dzia]ki w obĘbie Maniów. qacem przeplo*'adzona zostala przef
bieglceo l ] 074 zl. ' pov' ]'84 ha' w I 997 r na podstawie tej łyceny odbyl się pr,.|a!c,
osiqgnięlo k{olę 25 500 zł'' Po tej spŹedaiy połsIala wyspa w slmiaue leodezyjnynr
pnktycmie bez dojudu (tylko Foplzcz naszą dfiałkę)' wyspa zosta]a spŹedma bez
dojMdu w laki sposób jaki by] nożlisy Ćzlli zainleieŚowmeńu' który jes wkolo tego
obsm Na uul Pana Ka$ma. ż. popelDiono kdygodny bląd. wójt slwierdzil, fe nie
poc^$! się do Ninx nra doświadczenie po pracy rv A8encji' że nieruchomość do
spuedaży należy fomorvać tak aby nie poNslala *lrspa'
Radni H. KMnietzak, E. Kósfi i A' Pietluszka ułu ają że wa ość dzialki jest dużo
wy^a to jesl ponad ] ha. . ze biegly nie frcbi] łTceny lretelnie. ż€ podobno Pau
cudziel łydobyiva juz lm żwn' zp}'rano d|acfceo radni nie zoslali posiadomieni, ż€
dzialka będzie spŹcdawana,

- wó]t odpowiedżal' że od pieMsrej *sji RG zobowiąz}ryano go do Śpuedaży €j dzia]ki,
ten obsal jest okJ€ślaDy jaro obsa !o rckulqvacji, v)tcna zosta|a sporządzona pŹcz
bie8leBo' spfuda]. cdyż ma komletencje
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K. Polański zapytal kiedy odbędą się 7ćbl.ńia wicjskie w sprawie * aśnienia spraw

wójl odposiedzial. Źe byly powolane 1rł 7-espoły do plzeplo]vldzenja 7śbtŃ i nie byl m
wszyslkich rebraniach' Pani E' synóNka.Roj€k pżycÓtuje hdmonoElmr i do tych
mi ej scowości w których nie bral udzialu w fcbaniach, przyj edzie f pe l. ą i nfoimacj ą
R' Łącz po @ kolejny zclda' Źe slu! oświcl|cnioxf na posesji Pani szacińskiej nie
tŹyDa się podloża, tlz}ma się tylko na plzewodach ,zgiaża bofpicczeństr{' Popnsil
wójla o pono$ne *lsląpienie do Encrgetyki w srcdzie sląskiej o napraNienic tcgo'
H' K!żnierczak porusfyl spń$ę dziahlności coK - by]o narusfenie nnansów .f' b'l'
jatieś key w slosunku do dyEkton, czy jakieś koki b-vly podjęle, br minęlo 4 nicsiące i

vójt odpołiedzial' że Pani skarbnik kiefuje do coK aud}t' fe $vojej śrony atosowal
inslrumenty nnmsowe nie na podsfżek. nagród. M'jąĆ wtniki 3udytu będą dalszc

Pjetruszka sNierdzil' że ńdni frvolei zo$ali B ^{ą7-ku 2 tą spravą polem się okea]o,
że nie mają pla*€ do jakiejkolwiek decyzji Nie NieDyjak \D'jdzie audyt' jak w}'k'e bmł
26 t's' z]' ale po aDdycie jeŚt pnNo *Fikające z finansów publicznych i czy każda
jednoŚka będzie hoela u]( rcbić ]v lfukcie Ńku obrachuńkowceo i nic będzie ponosić
,"dlJ.h }.on:el'.enlji' Bę'l/ie /ada{al 'o p)lanie n. (./dej f.i
!' Kasan zapytał czy papiery dyr€ktora GoKsączysle. czy olŻFjal lpońnienie,
WójI odpowiedział' że nie można nic łstasić do akt bo f.nlibyśny do sądu, nie
otrzyma] uponnienia pńemnego' ale Pżeplowadzone byly fuzńowt f dylektoren i tÓ ńie
byly rcmowy prrtjaciehkie.

NaŚęPnie pad]y py1ania dolycząc. utawy śńieciowej zaół'no ze Śrony ndnych jak i
soItysó* wójl odporviedział na \szystkie pytaja j $rjaśnił' że jeŚ pzygolo*yłana

R' Łąc2 zwrócilsię doheneusza slony ndnego posiatołego Zpyloiańi
'\'splawie puykĄcia snldfienek kmalifacyjn'ch na d'odzc powiato*€i plz'v \aiezdfie f
Mturiosa Wielki.eo do wojnarowic
. cfyjest noŹlivość zadtsienia dlogi powialowej z Mojos! wielkiĆgÓ do wÓjndÓłiĆ
lub z Mmiorva \rrielkieco do Prcszkowic
I' slona odporvied'al' ze ŚudzieŃi mstaly wyczyszczone i pŹykĄ{e p!'lmi
kamicnnyni, Jeżeli chodzi o adżesńnie to jeś lŃa ńożlisość' są fundac.je. któie
pof'skują śndki nafasadzmiedóg Pżekaż-e lo 2lym. że drzewa powinny byó sadrcne u
rowenj to tŹcba byloby ucodnić z rolnikmji. wlaścicielatri pól, c7]r życzljwie na to

lże*odniczący zapyał czy sąj6Tfe jakieś p'tmia - nie 7-e]osfono pttań

w zwią?ku 2 v}c*.paniem tenalów PzeRodDiczący zaDkrrął sesję slotmi '.Zanrykanr sesję

Nagran;e sesji Ro s1anowi załącznik do lrotoko]u pł}ta CD'


